
Zápis z porady vedení PřF dne 27. 10. 2009 
 
Přítomní: doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Hejnová, dr. Balej, ing. Lauterbach 
 
1. Ve všech učebnách, které patří PřF, by měly být označeny počítače jménem správce, měla 

by být uvedena i e-mailová adresa a telefon – do konce listopadu zajistí prod. Balej. 

2. Děkan pošle AS PřF prezentaci ÚMC. 

3. Proděkan Pavlík připraví návrh Stimulace vědy a výzkumu na PřF.  T: 30. 11. 2009 

4. První promoce v roce 2010 se uskuteční v březnu. 

5. Proděkan Pavlík informoval, že do Acta universitatis nepřišly žádné návrhy. 

6. Katedra biologie má novou laboratoř, ze specifického výzkumu budou zakoupeny 
mikroskopy, je vypsáno výběrové řízení na zámkovou dlažbu na chodníky a bude vypsáno 
výběrové řízení na pořízení větrací jednotky do skleníku. 

7. Tajemník informoval o aktuálním stavu stavebních prací v Klíšské ulici. Na budově 
katedry matematiky budou prováděny venkovní opravy. Situaci s přístupovou cestou bude 
děkan řešit s pí rektorkou. V této záležitosti tajemník pro rektorát připraví dopis.  

8. Tajemník informoval o řešení situace s parkováním v areálu České mládeže 8. Tajemník 
PF navrhuje program, který by umožňoval vpuštění daného počtu aut (zatím je v jednání). 

9. FF UJEP připravila návrh smlouvy o pronájmu výukových prostor podle počtu 
normativních studentů. S předloženou smlouvou vedení PřF nesouhlasí. 

10. Tajemník informoval o čerpání rozpočtu 1-9/2009. 

 
 
 
 
 
 
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 
                                                                                             děkan PřF UJEP 
 
 
 
 

Zapsala: Eva Hejnová 


